
进口NACOL压铸机30L蓄能器

产品名称 进口NACOL压铸机30L蓄能器

公司名称 深圳市远景世纪科技有限公司

价格 1000.00/个

规格参数 品牌:NACOL
适用机械:压铸机注塑机挤出机吹瓶机液压设备
型号:30L

公司地址 深圳市宝安区龙华街道油松社区东环一路恒丰小
区二栋九楼902房（办公场所）

联系电话 86 755 33272132 13689598984

产品详情

胶囊和隔膜bladders and diaphragms

型号说明model code

标记示例example：

美标15gal，丁睛橡胶，7/8unf气阀杆胶囊。标记为：b－15g－7/8unf－1－a。

a bladder for 15gal accumulator,standard buna n aromatic resistant, the thread of the gas stem is7/8unf. the type of the
bladder is b－15g－7/8unf－1－a.

.

2.型号及其尺寸sizes and dimensions

国标胶囊尺寸types and dimensions of rubber bladder (china national standard )
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美标或欧标尺寸sizes and dimensions of bladders (asme code/eu standards )
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3．胶囊的标准配方（胶囊可根据系统中的液体的性质，有以下的选择）

standard bladder compounds (the bladder can be supplied with the following choices of compounds to render it
compatible with the system fluid).

胶囊配方号: -1=标准的丁睛胶囊-3=耐高温胶囊

-4=耐低温胶囊-8=乙丙烯胶囊

-6=丁基胶囊-27=氯丁胶囊

-28=碳氟胶囊

dash number: -1=standard buna n aromatic resistant -3=buna n high temperature

-4=low temperature -8=epr（ethylene propylene）

-6=butyl -27=polychloroprene

-28=fluorocarbon (viton)

4.隔膜rubber diaphragm

我公司可提供各种规格的隔膜式蓄能器隔膜。适用于广泛的液体介质，如工业用油、化学介质、阻燃液
体和润滑剂等。

we can provide all size of diaphragms for the diaphragms accumulators. those are compatible with a wide range of
liquids such as: industrial oils, chemicals, fire resistant fluids and lubricants, etc.

本产品的品牌是NACOL，适用机械为压铸机注塑机挤出机吹瓶机液压设备，型号是30L，属性为属性值
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